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Styrelsens svar: Se mer på baren

Styrelsen tycker att fler skärmar i iDét inte är en dålig idé, speciellt inte om de skulle användas
mer flitigt. Styrelsen tycker dock det behövs en mer specifik beskrivning över vad som ska kö-
pas in och hur mycket det kommer kosta.

Styrelsen yrkar därför på att motionen avslås i sin helhet.

För sektionsstyrelsen
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